



# BLUE SHADES

Finedining

Porcelaine

Porcelain

MADE IN EUROPE 



La Nature est une source d'inspiration inépuisable. Sa beauté nous fascine. Sa fragilité nous émeut. Couleur étendard de notre planète, le bleu nous évoque des cieux infinis, des océans mystérieux... Intemporel et profond, c'est un vrai refuge pour les yeux et l'esprit. Ses vertus apaisantes nous invitent à la contemplation et à apprécier les plaisirs simples. Véritable ode à notre planète, la collection BLUE SHADES HALO célèbre cette teinte dans toutes ses nuances. Son élégant halo couronne les mets et sublime tous les dressages. Chaque pièce est unique, issue de la main de l'homme et de son savoir-faire. Le geste artisanal de pulvérisation effectué orne la porcelaine d'un dégradé envoûtant. Composée d'assiettes, de cocottes à d'un bol, Blue shades Halo permet de créer de nombreux plats et éveille la créativité.

Les assiettes BLUE SHADES AQUARELLE complètent la collection et proposent une autre manière de traiter le bleu. Ses volutes diffusent la couleur sur la porcelaine, telles de l'encre se perdant dans les flots.

Nature is an inexhaustible source of inspiration. Its beauty mesmerizes. Its fragility overwhelms. As our planet's symbol, the colour blue evokes infinite skies, mysterious oceans... Timeless and profound, it is a true shelter for both eye and soul. Its soothing properties invite us to contemplate and appreciate the little things in life. A true hymn for Earth, the BLUE SHADES HALO collection celebrates this colour in all of its complexity. Its elegant halo crowns dishes and perfects every plating. Each piece is unique, fruit of men's work and know-how. This artisanal gesture of pulverisation adds a captivating shading to the porcelain. Composed of plates, « cocottes » and a bowl, Blue shades halo enables to produce many dishes and awakens creativity.

The BLUE SHADES WATERCOLOR plates complete the collection and offer another way of treating the blue. Like ink blending in the waves, its smoky shapes spread colour on the porcelain.



BLUE SHADES HALO  
BLUE SHADES HALO



BLUE SHADES AQUARELLE  
BLUE SHADES WATERCOLOR



**ASSIETTE PLATE** 240242  
ROUND DINNER PLATE EXT : 29 CM - 11 IN <sup>7/16</sup>

**240243**  
EXT : 26 CM - 10 IN <sup>1/4</sup>

**240244**  
EXT : 23 CM - 9 IN <sup>1/16</sup>

**239661**  
EXT : 26 CM - 10 IN <sup>1/4</sup>

**239662**  
EXT : 23 CM - 9 IN <sup>1/16</sup>



**BOL COCOTTE** 239658  
**+ ASSIETTE/COUVERCLE** 14 CM - 5 IN <sup>1/2</sup> - 50 CL - 16 OZ <sup>15/16</sup>  
ROUND CASSEROLE **+240245**  
**+ ROUND PLATE** 12,5 CM - 4 IN <sup>15/16</sup>  
CASSEROLE LID



**BOL COCOTTE** 239659  
ROUND CASSEROLE 17,5 CM - 6 IN <sup>7/8</sup>  
140 CL - 47 OZ <sup>5/16</sup>



**BOL BISEAUTÉ COCOTTE** 239660  
SLANTED RIM BOWL 7,5 CM - 2 IN <sup>15/16</sup>  
7 CL - 2 OZ <sup>3/8</sup>



**BOL À DÉJEUNER** 239657  
BREAKFAST BOWL 14 CM - 5 IN <sup>1/2</sup>  
55 CL - 18 OZ <sup>5/8</sup>

